
  JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
SOTSIAALKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis                           17. mail 2021

Koosoleku algus kell  14.30
                    lõpp kell  15.30.

Koosolekut  juhatas  sotsiaalkomisjoni  esimees  Tamara  Põlevina,  protokollis  volikogu  kantselei
juhataja Maire Lumiste.

Osa võtsid:  vt kvoorumi leht, abivallavanem Evelyn Danilov, sotsiaal- ja noorsootöö nõunik Tamara
Luigas  ja volikogu esimees Aleksei Naumkin.

Päevakord:
1. Kogukonnas elamise teenuse taristu projekti tutvustamine
2. Volikogu 20. mai istungile esitatud eelnõude tutvustamine
3. Muud küsimused

1. Ettekandja: sotsiaal- ja noorsootöö nõunik Tamara Luigas.
Sotsiaalvaldkonna projektid:
- kogukonnas elamise taristu (Kaare 3).
Projektiga alustati 2017. aastal, sel aastal peaks käivituma. Sotsiaalministeeriumi ootus on, et tegevuse 
algus oleks 30. juuni. Remonditööd tehtud, sisustus olemas.
- psüühiliste erivajadustega või vaimupuudega inimestele elamise rajamine, (kokku 10 klienti, 8 1-
toalist ja 1 2-toaline korter). Mõeldus eelkõige noortele, et õpetada iseseisvat toimetulekut. Abiks (2,5 
töökohta) tegevusjuhendajad Välja ehitataud ka tegevusruumid, lisaks võimalus kasutada Puueteega 
Inimeste Koja teenuseid. Tasuvad isiklukust rahast kommunaalkulud ja toitlustamise, SKA tasub 
teenuste eest lepingu alusel.
Sisustuse hange lõppemas.
Teenuste osutamiseks vajalik sõlmida SKA lepingud ja taotleda kasutusluba.

Opereerimiseks on vajalik pädev struktuuriüksus, täna on selleks Jõhvi Vallavalitus. Volikogusse on 
esitatud eelnõu Sotsiaaltöö Keskuse asutamiseks.  Eesmärk luua asutus, kes koondaks enda alla kõik 
teenused.
- dementsete päevakeskus ja intervallhoid.  Koostatakse projekti taotlust. 28. juuni on esitamise 
tähtaeg.
Eesmärk, et dementsusdiagnoosiga inimeste omaksed saaksid naasta tööturule ja vajadusel ka puhkust 
saada.

- tugiisikuteenuste osutamine + koduabiteenuse arendamine. Taotleme volikogust projektile lisaraha.
Järjekorras on 20 tugiisikuteenust vajavat, teenust saab ainult 5.
Eesmärk teha ka kättesaadavamaks  koduabiteenus, rahastamise korral võimalik tööle võtta veel 2,5 
koduabi töötajat.

Andrei Luškin: kas teenusele saavad ainult valla elanikud?
Tamara Luigas: ei, ka teiste omavalitsuste elanikud. SKA rahastab ja saadab inimesed.



Tamara Põlevina: volikogu istungi päevakorra projektis on eelnõu vallavalitsuse hallatava asutuse 
asutamine.
Tamara Luigas: et teenuseid arendada, on vaja leida pädev juriidiline isik. Tulemas on dementsete 
päevakeksus. Sotsiaalministeeriumi koolitusel kerkis küsimus üles. Mõtekas, et seoses uute teenuste 
arendamisega luua Sotsiaaltöö Keskus. Sotsiaalministeerium kiitis mõtte heaks. Enamikes kohalikes 
omavalitsustes ongi sotsialteenused koondatud taoliste keskuste alla. Kohalik omavalitsus ei pea 
teenuseid osutama, vaid tagama teenuste osutamise.

2. Vallavolikogu 20. mai istungile esitatud eelnõude tutvustamine
Aleksei Naumkin tutvustas eelnõu: Vallavalitsusele ülesande andmine
Eelnõu eesmärgiks on toetada korteriühistuid korterelamute fassaadide kordategemisel.

Tamara Põlevina tutvustas eelnõusid: 
Jõhvi valla 2021. aasta esimese lisaeelarve vastuvõtmine
lisaeelarve on kogumahuga 836 629 eurot.
- J  õhvi valla põhimääruse muutmine  
- Jõhvi valla jäätmekava 2021-2025 vastuvõtmine
Evelyn Danilov tutvustas eelnõu:
-  Jõhvi  Vallavolikogu  25.  juuli  2019 määruse  nr  56  „Alustava  õpetaja  ja  tugispetsialisti  toetuse
andmise kord“ muutmine
Määruse muudatus tehakse eesmärgiga laiendada toetuste saajate ringi ning see kaudu kõrvaldada
kvalifitseeritud  personali  (eriti  tungispetsialistide  ning  eesti  keeles  õpetavate  õpetajate)  puudust.
Määruse muutmisel võetakse arvesse ka arvesse haridusasutuste juhtidelt kui ka taotlejatelt saadud
tagasiside. 
Eelnõu koostamise päeva seisuga, Jõhvi valla alustava õpetaja stardiraha on saanud 7 uut õpetajat.
Eraldatud toetuse mahuks kujunes 17 500 eurot.

Tamara Põlevina tutvsutas eelnõusid:
-  Avalikult kasutataval maa-alal kaubanduse korraldamise nõuded ja kord
- Loa andmine hanke korraldamiseks
- Jõhvi Vallavalitsuse hallatava asutuse asutamine
Kas asutuse loomise korral võin ütelda, et sotsiaalkomisjon toetab Sotsiaaltöö Keskuse loomist?
Andrei Luškin: tahaks teada ka numbreid, struktuuri jm.
Evelyn Danilov: kui vallavalitsus saab ülesande, hakkab tegelema. Järgmisel koosolekul on visioon
juba teada.

Aleksei Naumkin: esitasin eelnõu “Jõhvi Vallavolikogu 20. detsembri 2018 määruse nr 42 “Jõhvi valla
eelarvest  sotsiaaltoetuste  maksmise  tingimused  ja  kord”  muutmine.  On  saadetud  vallavalitsusele
seisukoha võtuks. Puudutab sünnitoetuse maksmist. Olen välja pakkunud muudatuse, et  sünnitoetust
makstakse 50 % ulatuses juhul, kui ainult lapse ühe vanema rahvastikuregistrijärgne elukoht on Jõhvi
vallas vähemalt üks aasta enne lapse sündi ja lapse rahvastikuregistrijärgne elukoht registreeritakse
Jõhvi  vallas  hiljemalt  10  kalendripäeva  jooksul  alates  sünni  registreerimisest.  Teise  vanema
rahvastikuregistrijärgne elukoht ei pea olema Jõhvi vallas.”

Gale Popova: kas aukodaniku valimist uuesti ei tule?
Aleksei Naumkin: ei oska ütelda, valla põhimääruse muutmine on volikogu istungi päevakorras.
Tamara Põlevina:  minu poole on pöördutud, et valitakse aasta ema, aga miks ei valita aasta isa.
Tamara Luigas: sotsiaalkomisjon annab siis vallavalitsusele ülesande.
Tamara Põlevina: samuti võiks meeles pidada kuldpulmalisi.



Rita  Lepik:  Tammiku  Rahvamajas  on  seda  juba  aastaid  korraldatud,  eelmisel  aastal  jäi  seoses
pandeemiaga ära.

Tamara Põlevina: MTÜ Kurtide Ühing SURDO (A. Rumjantsevi allkirjaga) on saabunud avaldus raha
eraldamiseks. Võtsin Kurtide Ühinguga ühendust, Rumjantsev ei ole seal enam tegev.
Arutelu tulemusena o t s u s t a t i: mitte toetada raha eraldamist, kuna Aleksandr Rumjantsevil puudub
volitus ühingut esindada.

Tamara Põlevina
juhataja Maire Lumiste
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